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Rada Miejska w Prudniku 

Radni 

Protokół nr IX/2024  

 
Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

IX Sesja w dniu 29 sierpnia 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2024 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:31 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Leszek Czereba 

4. Krzysztof Fejdych 

5. Renata Heda 

6. Grażyna Hołda 

7. Alicja Isalska 

8. Grzegorz Jędrzej 

9. Łukasz Karpowicz 

10. Ireneusz Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Mieczysław Partyczny 

15. Witold Rygorowicz 

16. Aneta Samotus 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Bartosz Trytek 

19. Jacek Urbański 

20. Andrzej Włosek 

21. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Prudniku Zygmunt Trojniak. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodniczący Rady przywitał radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 transkrypcji, 

która jest integralną częścią protokołu. 

 

b) Złożenie ślubowania przez radną wstępującą na wakujący mandat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał treść postanowienia Komisarza Wyborczego  

w Opolu o objęciu mandatu przez radną Grażynę Hołdę. Następnie poinformował, że 

ślubowanie odbywa się w taki sposób, że po odczytaniu roty Radny powstaje i wypowiada 

słowo „ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Radna Grażyna Hołda złożyła ślubowanie. Po ślubowaniu Przewodniczący pogratulował 

radnej wyboru i objęcia mandatu radnej Rady Miejskiej w Prudniku.  

/zgodnie z pkt. 1b transkrypcji/ 

 

c) Zmiana porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Zygmunt Trojniak poinformował o wnioskach dot. zmian w 

porządku obrad. Poprosił Burmistrza o przedstawienie wprowadzanych projektów uchwał.  

Zastępca Burmistrza Wiesław Kopterski przedstawił projekt uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Wiesław Kopterski 

- Edward Mazur 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk nr 98).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 108 - zmiana 

deklaracji radnej odnośnie udziału w pracach Komisji) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 
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NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku do 9 punktu porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu 

realizacji wspólnego projektu pn. „Sploty kultury” w ramach Funduszu Małych Projektów 

w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 (druk nr 109).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia sprzeciwu wobec planów przekwalifikowania Zespołu Ratownictwa Medycznego 

Specjalistycznego "S" w Zespół Ratownictwa Medycznego Podstawowy "P" (druk nr 110) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania porządek obrad został zmieniony. 

 

d) Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z VI sesji Rady Miejskiej w dniu 27.06.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, 

Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 
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Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Fejdych 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

e) Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku 

Przewodniczący poinformował, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytał czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z VII sesji Rady Miejskiej w dniu 2.07.2024 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Marek Bień, Rafał Bolibrzuch, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna 

Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja Burmistrza Prudnika za okres od 27 czerwca  do 29 sierpnia 2024 r.  

Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. Pragnę poinformować Państwa radnych oraz mieszkańców gminy Prudnik, iż w dniu 13 

sierpnia 2024 r. Zarząd Województwa Opolskiego uchwałą nr 738/2024 wydał pozytywną 

opinię dotyczącą „Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik do 2030 roku” oraz 

przyjął zaktualizowaną „Listę pozytywnie zaopiniowanych programów rewitalizacji”. 

Fakt ten powoduje, iż zakończony został formalnie długotrwały bo ponad roczny okres prac 

związanych z opracowaniem i uchwaleniem ważnego z punktu widzenia rozwoju lokalnego 

dokumentu kierunkowego.  

Przypomnę, że proces ten formalnie został zainicjowany podjęciem przez Radę Miejska w 

Prudniku w dniu 2 sierpnia 2023 r uchwały  w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego 

i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Prudnik, kolejnym krokiem milowym była kolejna 

Uchwała Rady Miejskiej podjęta w dniu 31 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia „Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik na lata 2023-2030” a 

ostatnim była Uchwała Rady Miejskiej w Prudniku podjęta w dniu 27 maja 2024 r w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik do 2030 roku” 

Podjęcie przez Zarząd Województwa Opolskiego uchwały nr 738/2024 zawierającej 

pozytywną opinię dotyczącą „Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Prudnik do 2030 

roku” umożliwi nie tylko Gminie Prudnik możliwość ubiegania się o środki na 

dofinansowanie projektów w ramach Program Fundusze Europejskie dla Opolskiego 2021-

2027 w działaniu 10.2 „Rewitalizacja na obszarach miejskich”. 
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Przyjęty – na wszystkich poziomach -  „Gminny Program Rewitalizacji Gminy Prudnik do 

2030 roku” uruchomi proces związany z rewitalizacją wyznaczonego obszaru rewitalizacji 

poprzez realizację pakietu podstawowych oraz uzupełniających przedsięwzięć 

rewitalizacyjnych.  

Zakładamy iż, realizacja podstawowych i uzupełniających przedsięwzięć rewitalizacyjnych, 

przyczyni się do rozwiązania zdiagnozowanych zjawisk kryzysowych w sferze społecznej, a 

także związanych z nimi problemów występujących w sferze gospodarczej, środowiskowej, 

przestrzenno-funkcjonalnej i technicznej, co przełoży się w sposób bezpośredni na 

podniesienie jakości życia mieszkańców.  

Pragnę nadmienić – raz jeszcze – iż, Gmina Prudnik jako jedna z nielicznych w 

województwie opolskim opracowała samodzielnie trudny merytorycznie, multidyscyplinarny 

i bardzo obszerny przedmiotowy dokument. 

2. Na podstawie art. 10 ust. 5d w związku z ust. 5c ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 

publicznych (Dz. U. z 2024 r. poz. 320) Zarząd Powiatu w Prudniku poinformował Gminę 

Prudnik, o zamiarze podjęcia przez  Radę Powiatu w Prudniku uchwał  w sprawie 

pozbawienia kategorii dróg powiatowych następujących dróg: 

1) drogi powiatowej Nr 1257 O relacji Trzebina - Dębowiec od skrzyżowania z DK 41 -teren 

miasta Prudnika (droga przez las) - do skrzyżowania z DP 1616 O Dębowiec, od km 2+502 

do km 5+024; 

2) drogi powiatowej Nr 1611 O relacji Wierzbiec - Rudziczka od skrzyżowania z DK 40 - 

Szybowice - Mieszkowice - do skrzyżowania z DK 41 Rudziczka, od km 0+000 do km 

9+340; 

3) drogi powiatowej Nr 1612 O relacji Niemysłowice - Szybowice skrzyżowanie z DK 41 

Niemysłowice - Włóczno - Szybowice, od km 0+000 do km 7+006; 

4) drogi powiatowej Nr 1613 O relacji Prudnik - Śmicz od skrzyżowania z ul. Piastowską 

(DG 107352 O) Prudnik ul. Nyska - Czyżowice - Laskowiec – Kolnowice -Miłowice - do 

skrzyżowania z DP 1205 O Śmicz, od km 0+000 do km 6+853; 

5) drogi powiatowej Nr 1618 O relacji Łąka Prudnicka - Pokrzywna 

od skrzyżowania z DK40 Łąka Prudnicka ul. Zamkowa- ul. Nad Złotym Potokiem -

Moszczanka - granica powiatu nyskiego (do pasa drogowego DP 1616 O), od km 0+000 do 

km 5+971; 

6) drogi powiatowej Nr 1642 O relacji droga przez wieś Piorunkowice (DK-41-DK41) od 

granicy powiatu nyskiego - wieś Piorunkowice - do skrzyżowania z DK 41 od km 0+000 do 

km 0+482; 

7) drogi powiatowej Nr 2270 O ul. Kolejowa w mieście Prudnik od skrzyżowania z DP 1613 

O-do skrzyżowania z DK40, od km 0+000 do km 1+265. 

W informacji wskazano, że ww. drogi nie spełniają wymogów dróg powiatowych, o których 

mowa w art. 6a ust. 1 ustawy o drogach publicznych, który mówi, że do dróg powiatowych 

zalicza się drogi inne niż określone w art. 5 ust. 1 i art. 6 ust. 1  ustawy, stanowiące 

połączenia miast będących siedzibami powiatów z siedzibami gmin i siedzib gmin między 

sobą. Powyższe oznacza, że zdaniem Powiatu  drogi wskazane w informacji winny być 

zakwalifikowane do dróg gminnych. Konsekwencją tych zdarzeń będzie konieczność 

zwiększenia wydatków na drogi w tym ich remonty i utrzymanie. 

3. W dniu 26 sierpnia ogłoszono nabór wniosków w ramach programu Fundusze Europejskie 

dla Opolskiego 2021-2027 (FEO 2021-2027) Działanie 3.1 Mobilność miejska złożony został 

projekt pn „Wzrost mobilności na obszarze Subregionu Południowego”, którego jednym z 

partnerów jest Gmina Prudnik (oprócz Powiatu Głubczyckim, Gminy Branice, Gminy 

Pakosławice oraz Gminy Głubczyce pełniącej rolę Lidera projektu). 

W ramach projektu Gmina Prudnik planuje realizację zadania pn „Budowa ciągu pieszo-

rowerowego oraz infrastruktury drogowej transportu publicznego ulicy Przemysłowej w 
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Prudniku”, które swoim zakresem rzeczowym obejmuje m.in. następujące wydatki 

kwalifikowalne : 

- wycinkę drzew znajdujących się w kolizji,  

- wykonanie koryta jezdni i ścieżki pieszo rowerowej, 

- wykonanie podbudowy jezdni i ścieżki pieszo rowerowej, 

- montaż krawężników i obrzeży wzdłuż drogi i ścieżki pieszo rowerowej,  

- wykonanie jezdni o szerokości 7,0 m z nawierzchnią bitumiczną, 

- wykonanie jednostronnego ciągu pieszo – rowerowego o szerokości 3,0m, 

- wykonanie zjazdów, 

- przebudowę skrzyżowań,  

- budowę kanalizacji deszczowej, 

- budowę oświetlenia ulicznego z systemem sterowania, 

- budowę kanalizacji teletechnicznej, 

- budowę kanału technologicznego,  

- wykonanie zatoki autobusowej wraz z wiatą przystankową, 

- wykonanie zadaszonej i utwardzonej wiaty parkingowej dla rowerów - 20 sztuk. 

Wyposażenie wiaty: stacja naprawy rowerów, parking dla rowerów 20 sztuk, 2 ławy, stół (8 

osób) i kosz na śmieci. 

- zabezpieczenie istniejących sieci uzbrojenia podziemnego, 

- wykonanie nasadzeń i terenów zielonych. 

Długość planowanego do wykonania  odcinka drogi wynosić będzie ok. 385,92 mb. 

Opracowany w miesiącu lipcu 2023 r. w oparciu o Program Funkcjonalno Użytkowy 

kosztorys inwestorski oszacował wartość w/w pełnego zakresu rzeczowego w wysokości 

brutto 4 103 774,54 zł. a Gmina Prudnik ubiega się o dofinansowanie projektu w kwocie 3 

732 382,95 zł 

Harmonogram projektu przewiduje jego realizację w roku 2026 r., która poprzedzona zostanie 

opracowaniem pełnej dokumentacji budowlanej oraz uzyskaniem niezbędnych pozwoleń co 

zostało zaplanowane w harmonogramie na rok 2025.  

Pragnę ponadto poinformować, iż niniejszy projekt wraz kolejnymi projektami dotyczącymi : 

ul. Meblarskiej który aplikuje o środki w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na 

2025 rok oraz budowy nowego odcinka drogi ul. Przemysłowej, który otrzymał już 

dofinansowanie w ramach programu Polski Ład kompleksowo rozwiąże temat uzbrojenia 

terenów Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej w niezbędną infrastrukturę nie tylko 

drogową ale i wodno-kanalizacyjną.         

4. W dniu 22 sierpnia br Gmina Prudnik w ramach ogłoszonego kolejnego naboru wniosków 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 2025 złożyła projekt pn „Budowa 

drogi wraz z infrastrukturą techniczną na terenach inwestycyjnych - ul. Meblarska w 

Prudniku”. 

Złożony projekt swoim zakresem rzeczowym dotyczy całej ul. Meblarskiej o długości 175,5 

m i obejmuje m.in. następujące wydatki kwalifikowalne : 

- przebudowę skrzyżowania ul. Prężyńskiej z ul. Meblarską, 

- budowę ścieżki pieszo-rowerowej szerokości 3,00 m, 

- budowę chodników szerokości 2,00 m, 

- budowę miejsc postojowych, 

- przebudowę i budowę zjazdów indywidualnych i publicznych, 

- budowę poboczy gruntowych, 

- budowę oświetlenie ulicznego, 

- budowę kanału technologicznego, 

- budowę kanalizacji deszczowej, 

- budowę kanalizacji sanitarnej, 
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- budowę sieci wodociągowej, 

- przebudowę kolidującego uzbrojenia, 

- regulację wysokościową studni rewizyjnych, telekomunikacyjnych oraz zaworów sieci 

wodociągowej i gazowej, 

- wycinkę kolidujących drzew.  

Sporządzony kosztorys inwestorski oszacował wartość w/w pełnego zakresu rzeczowego w 

wysokości brutto 2 952 809,24  zł.  

Zgodnie z uregulowaniami Rządowego Programu Rozwoju Dróg maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości a decyzja o ewentualnej wysokości 

dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji rządowej oceniające złożone 

projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) i na etapie składania projektu Gmina Prudnik 

nie jest w stanie określić procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania. 

Pragnę ponadto poinformować że zgodnie z zapisami Rządowego Programu Rozwoju Dróg 

decyzja o wyborze zadań nastąpi w okresie czterech miesięcy od terminu złożenia projektów.      

5. Informuję, że  1 lipca b.r  Projektant, któremu zlecono wykonanie dokumentacji 

projektowej budowy drogi ulicy Działkowej Prudnik -  Łąka Prudnicka złożył w Starostwie 

Powiatowym w Prudniku z upoważnienia Gminy Prudnik wniosek o zezwolenie na realizację 

tej inwestycji drogowej wraz z kompletną dokumentacją projektową. 30 lipca Starosta 

Prudnicki Obwieszczeniem wszczął postępowanie w sprawie wydania decyzji na realizację 

inwestycji  drogowej. 

Zgodnie z informacją uzyskaną z Wydziału Administracji Budowlanej Starostwa 

Powiatowego decyzja ZRID ma być wydana w miesiącu wrześniu b.r. 

6. Zgodnie z planem budżetu na 2024 rok, realizowane są następujące procedury przetargowe, 

zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych: 

1) w dniu 23.07.2024 r. podpisano umowę na: zadanie pn. Poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenach wiejskich Gminy Prudnik z 

firmą SUN BLAST Alicja Ogórczak, ul. Kośnego 9/9, 45-056 Opole na kwotę 2 372 000,00 

zł. 

2) ogłoszono, otwarto i unieważniono przetarg na: zadanie pn. rozwój infrastruktury wodno-

kanalizacyjnej na terenie miasta Prudnik. Oferta z najniższą ceną przewyższała kwotę 

przeznaczoną na finansowanie zamówienia. 

3) ogłoszono i otwarto przetarg na: zadanie pn. rewitalizacja przestrzeni publicznej 

śródmieścia Prudnika. Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 

4) ogłoszono i otwarto przetarg na: zadanie pn. budowa infrastruktury technicznej strefy 

przemysłowej w Prudniku. Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert. 

5) w dniu 22.08.2024 r. została podpisana umowa na zakup energii elektrycznej dla Gminy 

Prudnik oraz jednostek i spółek gminy na rok 2026 z firmą RESPECT ENERGY S.A., ul. 

Ludwika Rydygiera 8, 01-793 Warszawa.  

Ceny jednostkowe za energię: 

- taryfa (oświetlenie uliczne) – 0,5420 zł netto/kWh 

- taryfa (budynki i obiekty) – 0,5514 zł netto/kWh 

- taryfa (duża moc umowna) – 0,5444 zł netto/kWh 

Dla porównania, przedstawiam ceny netto/kWh, które obowiązują po przeprowadzonych do 

tej pory przetargach przez grupę zakupową Voltra, do której przystąpiła Gmina Prudnik. I tak: 

Na 2024r.  – obowiązuje stawka 0,79 zł 

Na 2025r. - obowiązuje stawka 0,72 zł 

 

7. Informuję Radę, że wykonane zostały uchwały Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie 

zarządzenia wyborów sołtysów i rady sołeckich w Gminie Prudnik. Odbyło się 12 zebrań 

wiejskich zwołanych przez Burmistrza Prudnika. I tak: 
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- 16 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w Mieszkowicach. W zebraniu udział wzięło 64 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano: Kamila Suszczyńskiego  

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Arkadiusz Suszczyński 

2. Lesław Pudło 

3. Jarosław Duczkowski 

4. Krzysztof Sobkowicz 

5. Aneta Samotus 

- 21 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w  Czyżowicach. W zebraniu udział wzięło 24 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano: Alicję Zawiślak 

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Piotr Zebzda 

2. Dawid Furman 

3. Sylwia Mikołajów 

4. Marcin Licznar 

5. Dawid Licznar 

- 28 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w Wierzbcu. Wybrana osoba na sołtysa złożyła 

rezygnację. Ponowne zebranie odbyło się 23 sierpnia 2024r. W zebraniu udział wzięło 29 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano: Joannę Chrobak 

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Krystyna Romanowicz 

2. Robert Skrzypa 

3. Marta Sitek 

4. Stanisław Tomczyk 

5. Zdzisław Stokłosa 

6. Roman Łotocki 

7. Stanisław Żak 

- 23 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w  Szybowicach. W zebraniu udział wzięło 133 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano:  Mariusza Wicherka 

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Tomasz Faszczowy 

2. Grzegorz Faszczowy 

3. Agata Skubańska 

4. Emilia Buńko 

5. Joanna Rosińska 

6. Feli s Wysocki 

7. Piotr Karmowski 

8. Marcin Cymbalista 

9. Karolina Czekańska 

10.Ewa Stokłosa 

- 24 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w  Niemysłowicach. W zebraniu udział wzięło 94 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano:  Marcina Krasonia 

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Małgorzata Rybarczyk 

2. Bartłomiej Kulas 
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3. Grzegorz Bojanowski 

4. Dariusz Kuliszczak 

5. Maciej Janisz 

- 25 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w  Łące Prudnickiej. W zebraniu udział wzięło 87 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano:  Grażynę Dancewicz 

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Violetta Kucik 

2. Sylwia Paściak 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Andrzej Gach 

5. Wiesław Zator 

6. Michał Krzyżak 

7. Ewa Przytuła 

- 27 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w  Rudziczce. W zebraniu udział wzięło 89 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano:  Andrzeja Włoska 

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Adam Sobkowicz 

2. Olena Dębicka-Kąkol 

3. Natalia Bors 

4. Kornelia Stasiuk 

5. Justyna Temczyszyn 

6. Przemysław Wawrzyński 

7. Weronika Nowak 

- 27 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w Dębowcu. W zebraniu udział wzięło 28 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano:  Beatę Halerz  

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Edyta Czyż-Szwedo 

2. Irena Michałowska 

3. Marta Szafrańska 

- 30 czerwca 2024 roku odbyło się zebranie w Piorunkowicach. W zebraniu udział wzięło 29 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano:  Magdalenę Temczyszyn 

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Elżbieta Piotrowska 

2. Katarzyna Lewandowska 

3. Agata Olszowska 

4. Julita Żuchowicz 

5. Jan Leicht 

- 30 czerwca 2024 roku odbyło się pierwsze zebranie w Moszczance. Ze względu na 

osiągnięcie w głosowaniu przez kandydatów na sołtysa tej samej liczby głosów, zwołano 

kolejne zebranie na dzień 30 lipca 2024r.  W drugim terminie wyborów udział wzięło 298 

mieszkańców. 

Na Sołtysa wybrano:  Mieczysława Partycznego 

Do Rady Sołeckiej zostali wybrani: 

1. Marian Hajdecki 

2. Jarosław Gerczak 

3. Monika Hajdecka 
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4. Ew Kowalska 

5. Joanna Czochara 

6. Dorota Żądło 

7. Patryk Bania 

Podsumowując odbyte zebrania można zauważyć, że odbyły się one przy dużo większej 

frekwencji i zainteresowaniu mieszkańców poszczególnych wsi niż w latach ubiegłych. Po 

dokonanych wyborach  statystycznie 50% sołtysów w Gminie Prudnik to kobiety i drugie 

50% to mężczyźni. Sześciu nowo wybranych sołtysów pełni kadencję po raz kolejny, czterech 

po raz pierwszy. Szóstą kadencję rozpoczęła Pani Alicja Zawiślak w Czyżowicach, a czwartą  

Pan Mieczysław Partyczny w Moszczance. Na 93 członków rad sołeckich 61 osób (65%) to 

kobiety, a 32 osoby (35%) to mężczyźni. Bardzo dziękuję wszystkim mieszkańcom za udział 

w zebraniach, a wybranym Sołtysom i Radom Sołeckim życzę owocnej pracy na rzecz 

mieszkańców swoich wsi. 

8. W dniu 26 sierpnia przeprowadzony został konkurs na Dyrektora Zespołu Szkół w 

Prudniku. Do konkursu zgłosił się jeden kandydat – pan Janusz Bazydło. W wyniku 

postępowania konkursowego przeprowadzonego przez Komisje powołaną przez Burmistrza 

Prudnika, Pan Janusz Bazydło został wybrany na Dyrektora Zespołu Szkół w Prudniku. Panu 

Dyrektorowi życzymy wielu sukcesów w zarządzaniu Zespołem. 

9.Tour de Pologne oraz Tour de Pologne Junior, które  miały miejsce w naszym mieście 15 

sierpnia , to wydarzenie, które  odbiło się szerokim echem w mediach, w świecie sportowym i 

w naszym mieście. Impreza miała swój odbiór w postaci licznej grupy kibiców, którzy byli 

widoczni na mecie wyścigu, a także na jego trasie. Jesteśmy wdzięczni za pomoc w 

organizacji tego wydarzenia w szczególności Panu Czesławowi Langowi wraz z Lang Team 

za organizację całego wydarzenia i wybór Prudnika jako mety 4 etapu. Pracownikom 

jednostek organizacyjnych gminy i spółkom gminnym za pomoc w działaniach techniczno-

organizacyjnych.  Wolontariuszom, służbom  odpowiedzialnym za nasze i zawodników 

bezpieczeństwo, w tym: Policji, Państwowej Straży Pożarnej i Ochotniczym Strażom 

Pożarnym,  Straży Miejskiej, firmie Ankar  za zabezpieczenie medyczne. Dziękuję 

zawodnikom, trenerom , sędziom i całej obsłudze wyścigu. 

Dziękuję  Mieszkańcom  Prudnika i naszym gościom z licznych zakątków naszego kraju  za 

przybycie i wspólną zabawę, a szczególnie tym mieszkańcom którzy wykazali się dużym 

zrozumieniem w związku z utrudnieniami w poruszaniu się w tym dniu po naszym mieście. 

Nie sposób wymienić wszystkich osób i im podziękować, więc jeżeli o kimś zapomniałem 

najmocniej przepraszam.  

10. 20 sierpnia br. odbyło się pierwsze wydarzenie rekreacyjno-sportowe w ramach 

realizowanych projektów dofinansowanych z Funduszu Małych Projektów Euroregionu 

Pradziad: Otwarty Festiwal Lekkoatletyczny. Zawody zorganizowane wspólnie z partnerskim 

miastem Krnov.  

Impreza, która miała miejsce na Kompleksie Sportowym Sójka przy ul. Podgórnej 7 w 

Prudniku, cieszyła się ogromnym zainteresowaniem. Zarówno Polacy, jak i nasi czescy 

przyjaciele z partnerskiego miasta Krnov licznie przybyli, by wspólnie bawić się podczas 

zawodów sportowych. 

Na uczestników czekała dobra zabawa, ale również posiłek regeneracyjny oraz nagrody i 

puchary dla zwycięzców.  

"Otwarty Festiwal Lekkiej Atletyki" był pierwszym z działań projektu „Aktywni Razem”, 

dofinansowanego z Funduszu Małych Projektów w Euroregion Pradziad z programu 

INTERREG CZECHY-POLSKA 2021-2027. 

Dziękuję wszystkim uczestnikom za aktywny udział w zawodach! Gratuluję zwycięzcom! 



11 

 

11. Kończą się wakacje, a wraz z nimi sezon kąpieliska letniego w Prudniku. Z basenu przy 

ul. Zwycięstwa można korzystać do niedzieli 1 września br. Od 2 września kąpielisko będzie 

nieczynne. 

Dziękujemy za udany sezon - zarówno odwiedzającym, jak i pracownikom. To były dobre i 

bardzo aktywne wakacje! 

Wszystkich amatorów pływania już od poniedziałku 2 września, po wakacyjnej przerwie 

ponownie zapraszamy na basen kryty w Kompleksie Sportowym "Sójka". 

12.W Gminie Prudnik wakacje upłynęły pod znakiem aktywności fizycznej i radosnej 

zabawy. Co środę organizowane były różnorodne zajęcia sportowe, które zgromadziły blisko 

500 dzieci. Podczas zajęć dzieci mogły cieszyć się sportowymi rozgrywkami w siatkówkę, 

koszykówkę, piłkę nożną, badminton, frisbee, curling, tenis ziemny oraz tenis stołowy. 

Rozegrane zostały turnieje: siatkówki, tenisa stołowego i streetballa. Dzieci przez dwa 

tygodnie wakacji mogły korzystać z wodnego toru przeszkód, co stanowiło znakomitą okazję 

do aktywnego relaksu nad wodą. Dodatkowo, w ramach wakacyjnych aktywności odbyły się 

zajęcia lekkoatletyczne, warsztaty łucznicze oraz otwarte zajęcia karate. Była to idealna 

okazja, aby spędzić czas na sportowo, zdobyć nowe umiejętności i świetnie się bawić z 

rówieśnikami! 

Podsumowaniem Akcji „Lato w mieście” będzie rodzinny piknik na zakończenie wakacji już 

w najbliższą niedzielę. 

13.Prudnicki Ośrodek Kultury i Biblioteki Publicznej w Prudniku, w ramach zadania 

Bezpieczne wakacje, realizował w okresie wakacji ofertę półkolonii letnich, koncertów i 

spotkań kulturalnych. 

Półkolonie były realizowane w terminie od 1 do 26 lipca 2024 roku. Doświadczenia z lat 

ubiegłych oraz przeprowadzona ewaluacja, pozwoliły na dostosowanie form wypoczynku i 

spędzania czasu wolnego do oczekiwań uczestników półkolonii oraz ich rodziców. 

Przygotowano 4 turnusy, z bogatą ofertą warsztatów, wycieczek i zajęć sportowych. 

Wzbogacono ofertę o zajęcia prowadzone w Zespole Szkół Rolniczych w Prudniku: warsztaty 

kulinarne i z bioróżnorodności, oraz zajęcia na wirtualnej strzelnicy. Uczestnicy półkolonii 

brali udział również w warsztatach przygotowanych przez Muzeum Ziemi Prudnickiej. Część 

warsztatów podczas półkolonii była prowadzona przez instruktorów zatrudnionych w 

Prudnickim Ośrodku Kultury. 

W trakcie półkolonii odbyły się 4 wycieczki w Polsce oraz 4 wycieczki do Czech. 

Z oferty półkolonii skorzystało ponad 180 dzieci i młodzieży w wieku szkolnym. 

Oferta Lata w mieście stanowiła wzmocnienie i rozszerzenie dotychczasowej oferty 

wakacyjnej, o propozycje realizowane również w miesiącu sierpniu. 

Dodatkowo zostało przygotowanych przez Kino Diana 8 specjalnych projekcji filmowych dla 

młodszej widowni, realizowanych w ramach Wakacyjnych śród w kinie Diana, które cieszyły 

się dużym zainteresowaniem. Z tej oferty skorzystało około 460 dzieci. 

Warsztaty, różnego rodzaju zajęcia sportowe, warsztaty artystyczne, ogniska oraz wycieczki, 

zrealizowano również: w placówkach wiejskich (WDK Łąka Prudnicka, WDK Moszczanka, 

WDK Wierzbiec, WDK Piorunkowice, WDK Mieszkowice, WDK Rudziczka, WDK 

Szybowice, WDK Czyżowice) - wchodzących w skład struktury organizacyjnej Prudnickiego 

Ośrodka Kultury i Biblioteki Publicznej w Prudniku. W propozycjach placówek wiejskich 

wzięło udział  około 500 dzieci i młodszej młodzieży. Zostały one sfinansowane z Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Propozycje zajęć dla dzieci i młodzieży w okresie letnim przygotowała również Miejska i 

Gminna Biblioteka Publiczna w Prudniku wraz z filiami. Były to różnego rodzaju warsztaty 

literacko-plastyczne, warsztaty tworzenia książki tunelowej, warsztaty papieroplastyki oraz 

turnieje gier planszowych. W miesiącu lipcu i sierpniu z przygotowanej oferty skorzystało 

około 200 dzieci. W ramach kampanii „Bezpieczne Wakacje" w trakcie każdego turnusu 
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półkolonii organizowane były spotkania uczestników z przedstawicielami Komendy 

Powiatowej Policji w Prudniku oraz Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w 

Prudniku. 

14.W imieniu gminy Prudnik oraz Agencji Sportu i Promocji w Prudniku mam przyjemność 

zaprosić zarówno Was szanowni Radni, jak i mieszkańców Gminy Prudnik oglądający nas 

przez internet na 11. Memoriale im. Stanisława Szozdy, który odbędzie się 15.09.2024 r. 

Coroczny Memoriał na stałe już wpisał się w kalendarz imprez sportowych Polskiego 

Związku Kolarskiego i jest świadectwem naszej wdzięczności za sportowe dokonania Mistrza 

jakim był Stanisław Szozda. W tym roku, wzorem ubiegłego, dla młodszych mieszkańców 

gminy Agencja Sportu i Promocji przygotowała dodatkowe atrakcje, m.in. Paradę Rowerową 

do udziału w której zachęcam dzieci i młodzież do 11 roku życia. Zaplanowanych jest wiele 

atrakcji, w tym Historyczna Wioska Olimpijska przygotowana przez Instytut Śląski, do której 

serdecznie zapraszam.  

15.Wydarzenie, planowane na sobotę 5 października 2024 r., organizuje Agencja Sportu i 

Promocji w Prudniku. Bieg po raz kolejny zostanie rozegrany na terenie Prudnickiego Lasu, 

na trasach o długości 5km, 10 km i 21 km. Start i meta biegu będą usytuowane na błoniach 

przy Sanktuarium św. Józefa w Prudniku-Lesie. 

Aktualnie trwa elektroniczna rejestracja uczestników biegu, poprzez stronę internetową Time-

Sport.pl. Szczegóły na stronie i social mediach Agencji Sportu i Promocji w Prudniku. 

Serdecznie zapraszam na Rodzinny Piknik z okazji zakończenia wakacji, który odbędzie się w 

najbliższą niedzielę, 1 września 2024 roku, w godzinach 14:00-19:00 w Parku Miejskim w 

Prudniku. 

Wydarzenie to stanowi kolejny etap realizacji polsko-czeskiego projektu "Aktywni Razem", 

współfinansowanego przez Fundusz Małych Projektów w Euroregionie Pradziad w ramach 

programu INTERREG CZECHY-POLSKA 2021-2027. Co roku piknik ten ma różne tematy, 

w ubiegłym był to western, tym razem Agencja Sportu i Promocji postawiła na tematykę 

Alicji w krainie czarów. 

W dyskusji udział wzięli: 

- Krzysztof Fejdych 

- Wiesław Kopterski 

- Aleksander Gacek  

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 28 czerwca 2024 r. do 28 sierpnia 2024 r.  Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 2 lipca 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą 

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku podjęte na VI sesji Rady z dnia 27 czerwca 2024 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2.W dniu 4 lipca 2024 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą 

o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika  uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku podjęte na VII sesji Rady z dnia 2 lipca 2024 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

3.Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji (4 interpelacje)  Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami (56).  
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4. 09.08.2024 r. do Rady Miejskiej wpłynęło pismo od Zarządu ROD w Prudniku im. T. 

Kościuszki dot. planów zagospodarowania terenów ogrodów działkowych na cele usługowe. 

12.08.2024 r. do Rady Miejskiej w Prudniku wpłynęło pismo sektora „Słoneczny” ROD w 

Prudniku w tej samej sprawie. (dokumenty do wglądu w Biurze Rady) 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

a) 11/2024 interpelacja radnej Anety Samotus w sprawie przeglądu i usunięcia obumarłych 

drzew z działki nr 297/1, nr 647/7, nr 311/6 mapa 5 obręb Mieszkowice 

b) 12/2024 interpelacja radnego Edwarda Mazura w sprawie wykonania ławek z pnia drzewa 

na drogach leśnych prowadzących do Sanktuarium św. Józefa 

c) 13/2024 interpelacja radnego Łukasza Karpowicza w spawie udzielenia informacji dot. 

planowanego terminu przeprowadzenia akcji odkomarzania i odkleszczania na terenie miasta 

Prudnik 

d) 14/2024 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie przejęcia przez 

gminę ronda im. Żołnierzy Wyklętych od GDDKiA, a następnie wykonania prac mających na 

celu poprawę jego estetyki 

e) 15/2024 wniosek Klubu Radnych TAK! Dla Ziemi Prudnickiej oraz Klubu Radnych na 

rzecz Rozwoju Gminy Prudnik w sprawie przygotowania projektu przebudowy otwartego 

basenu znajdującego się przy ul. Zwycięstwa w Prudniku 

f) 16-2024 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja w sprawie kosztu wykonania prac pod 

łąkę kwietną 

g) 17-2024 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja w sprawie terminu odpowiedzi na pismo 

dot. wyznaczenia miejsca parkingowego 

h) 18-2024 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja w sprawie rozważenia zakupu urządzeń 

do skupu butelek 

i) 19-2024 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja w sprawie w sprawie sytuacji Zakładu 

Usług Komunalnych 

j) 20-2024 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja w sprawie sprzedaży terenów na 

Jesionkowym Wzgórzu 

k) 21-2024 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja w sprawie stanu i kondycji organizacji 

zarządzającej i wykorzystującej stadion miejski K7 

l) 22-2024 interpelacja radnego Grzegorza Jędrzeja w sprawie projektu "Mieszkanie na 

remont" 

m) 23-2024 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie wdrożenia programu 

restrukturyzacyjnego w ZUK Prudnik sp. z o.o. 

n) 24-2024 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie zwolnień pracowników przez 

Zarząd ZUK Prudnik sp. z o.o. 

o) 25-2024 zapytanie radnego Zygmunta Trojniaka w sprawie przekształcenia Prudnickiego 

PTBS sp. z o.o. w SIM sp. z o.o. 

p) 26-2024 interpelacja radnego Ireneusza Liczara w sprawie nieestetycznego wyglądu terenu 

zielonego na parkingu przy basenie odkrytym na ul. Zwycięstwa 

r) 27-2024 interpelacja radnego Ireneusza Liczara w sprawie oznakowania przejścia dla 

pieszych na skrzyżowaniu ul. Zwycięstwa i ul. Kościuszki 

s) 28-2024 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie możliwości wprowadzenia w 

Gminie Prudnik urzędomatu 

t) 29-2024 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie wprowadzenia w drodze uchwały 

zakazu używania w szkołach podstawowych telefonów komórkowych 

u) 30-2024 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie realizowanych 

inwestycji, remontach obiektów zarządzanych przez ZUK w Prudniku 
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w) 31-2024 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie udzielenia 

informacji na temat usunięcia uchybień pokontrolnych przez ZUK 

x) 32-2024 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie naprawy 

uszkodzonego hydrantu w Łące Prudnickiej przy ul. Nad Złotym Potokiem 52 

y) 33-2024 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie udzielanie 

informacji dotyczących działalności spółki ZUK 

z) 34-2024 Interpelacja radnego Bartosza Trytka w sprawie naprawy uszkodzonych ławek w 

Parku Miejskim w Prudniku 

aa) 35-2024 Interpelacja radnego Bartosza Trytka w sprawie naprawy oświetlenia schodów 

łączących ulicę Kołłątaja z ulicą Chrobrego 

ab) 36-2024 Interpelacja radnego Ireneusza Licznara w sprawie montażu progów 

zwalniających na ul. Zwycięstwa 

ac) 37-2024 Interpelacja radnego Andrzeja Włoska w sprawie montażu radarowego pomiaru-

wyświetlacza prędkości na drodze krajowej nr 41 w miejscowości Rudziczka 

ad) 38-2024 Interpelacja radnego Andrzeja Włoska w sprawie oznakowania zjazdu z drogi 

krajowej nr 41 w miejscowości Rudziczka na drogę gminną br 873 poprzez postanowienie 

słupków krawędziowych 

ae) 39-2024 Interpelacja radnego Andrzeja Włoska w sprawie budowy ścieżki pieszo-

rowerowej przy drodze krajowej nr 41 na trasie Piorunkowice - Prudnik 

af) 40-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące pozyskiwania inwestorów 

zewnetrznych 

ag) 41-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące promocji i estetyki miasta i 

gminy podczas wyścigu kolarskiego Tour de Pologne 

ah) 42-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące budowy placu zabaw wraz z 

siłownią na powietrzu i małą architekturą na osiedlu 1000 lecia 

ai) 43-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące stanu technicznego hali 

sportowej "Obuwnik" 

aj) 44-2024 zapytanie radnego Łukasza Karpowicza dotyczące terminu zaplanowanej 

przebudowy drogi gminnej ul. Grunwaldzkiej 

ak) 45-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie rozważenia zmiany 

aktualnie obowiązującej uchwały w sprawie wykupu mieszkań komunalnych w Prudniku 

al) 46-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających 

na celu przygotowanie planu adaptacji Gminy Prudnik do zmian klimatycznych 

am) 47-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających 

na celu znalezienie potencjalnego użytkownika budynku przy ul. Armii Krajowej (obecna 

szkoła podstawowa) 

an) 48-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie przedstawienia 

harmonogramu remontu dróg na terenie Gminy Prudnik 

ao) 49-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie wyjaśnienia czy 

zapewniono zgodność z prawem działań urzędników zajmujących się oświatą - w związku z 

przeprowadzoną reorganizacją Urzędu Miejskiego i przeniesieniem zadań Gminnego Zarządu 

Oświaty 

ap) 50-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie przedstawienia aktualnej 

informacji na temat sytuacji, finansów oraz planów na przyszłość spółki SIM 

ar) 51-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających 

na celu utworzenia filii uczelni medycznej w Prudniku 

as) 52-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie podjęcia działań mających 

na celu zweryfikowanie prawidłowości działania ZUK 

at) 53-2024 interpelacja radnego Krzysztofa Fejdycha w sprawie przedstawienia informacji 

związanych z działalnością ZUK 
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au) 54-2024 wniosek radnej Anety Samotus w sprawie weryfikacji stanu technicznego 

przepustów usytuowanych przy posesjach nr 40 i 43 w Mieszkowicach 

aw) 55-2024 interpelacja radnego Ireneusza Licznara w sprawie sprawdzenia stanu studzienek 

kanalizacji deszczowej na Osiedlu Zacisze 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

- Wiesław Kopterski 

- Katarzyna Staniaszek 

- Zygmunt Tojniak  

- Stanisław Mięczakowski 

- Paweł Licznar 

- Grzegorz Jędrzej 

- Zygmunt Trojniak 

- Łukasz Karpowicz 

- Krzysztof Fejdych 

- Łukasz Karpowicz 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Renata Heda 

- Witold Rygorowicz 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2023 rok miejskich spółek prawa 

handlowego, w których gmina Prudnik posiada udziały: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie konsultacji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Łukasz 

Karpowicz, Ireneusz Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

a) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 75) 

Przewodniczący Rady przywitał obecnego na posiedzeniu Prezesa Zakładu Energetyki 

Cieplnej Stanisław Polasz.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Fejdych 

- Marek Bień 
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- Zygmunt Trojniak 

- Stanisław Polasz 

/zgodnie z pkt. 6a transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 75).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Bolibrzuch 

NIEOBECNI (1) 

Wiesław Zawiślak 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu/  

 

b) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 76) 

Przewodniczący Rady przywitał obecnego na posiedzeniu Prezesa Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji Adama Szczepańskiego.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Fejdych 

-Adam Szczepański 

- Leszek Czereba 

/zgodnie z pkt. 6b transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 76).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Wiesław Zawiślak 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu/  

 

c) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 77) 

Przewodniczący Rady przywitał obecnego na posiedzeniu Prezesa Zakładu Usług 

Komunalnych Władysława podróżnego. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Fejdych 

- Władysław Podróżny 
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- Marek Radom 

- Stanisław Mięczakowski 

- Paweł Licznar 

- Marek Bień 

- Edward Mazur 

- Zygmunt Trojniak 

- Wiesław Kopterski 

/zgodnie z pkt. 6c transkrypcji/ 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 77).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, 

Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

PRZECIW (8) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, 

Ireneusz Licznar, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marek Bień, Andrzej Włosek 

BRAK GŁOSU (2) 

Stanisław Mięczakowski, Bartosz Trytek 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Wiesław Zawiślak 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

 

d) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 78) 

Przewodniczący Rady przywitał obecnego na posiedzeniu Prezesa Prudnickiego Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego Witolda Isalskiego.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Łukasz Karpowicz 

- Grzegorz Jędrzej 

- Krzysztof Fejdych 

- Grzegorz Jędrzej 

- Edward Mazur 

- Grzegorz Jędrzej 

/zgodnie z pkt. 6d transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk 

nr 78).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, 
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Bartosz Trytek, Jacek Urbański, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Wiesław Zawiślak 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

 

e) Informacja SIM Opolskie Południe (druk nr 79) 

Przewodniczący Rady powitał obecną na posiedzeniu Dyrektor ds. inwestycji SIM Paulinę 

Frydlewską. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jacek Urbański 

- Krzysztof Fejdych 

- Leszek Czereba 

- Grzegorz Jędrzej 

- Łukasz Karpowicz 

- Ireneusz Licznar 

- Paulina Frydlewska 

- Marek Bień 

- Wiesław Kopterski 

/zgodnie z pkt. 6e transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji SIM Opolskie Południe (druk nr 79).  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Paweł Licznar, Edward Mazur 

PRZECIW (13) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, 

Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Jędrzej, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Wiesław Zawiślak 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 

f) Informacja PKS Głubczyce (druk nr 80) 

Radni dyskusji nie podjęli.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji PKS Głubczyce (druk nr 80).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Włosek 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Bolibrzuch, Wiesław Zawiślak 

 

/Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

 

7. Gospodarka finansowa 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 81) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Łukasz Karpowicz 

- Wiesław Kopterski 

- Paweł Licznar 

- Zygmunt Trojniak  

/zgodnie z pkt. 7a transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2024 rok (druk nr 81).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, 

Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, 

Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Fejdych, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/71/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Prudnik na 2024 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 82) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 (druk nr 82).  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marek Bień, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Bartosz Trytek, Jacek 
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Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Łukasz Karpowicz, Stanisław Mięczakowski, Witold 

Rygorowicz, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/72/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2024 - 2027 została 

podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków: rolnego, leśnego i od 

nieruchomości (druk nr 83) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków: rolnego, leśnego i od 

nieruchomości (druk nr 83).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/73/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 84) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 84).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/74/2024 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 85) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 85).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/75/2024 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 86) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 86).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/76/2024 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 
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d) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego (druk nr 87) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu użytkowego (druk nr 87).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/77/2024 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 88) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 88).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/78/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 89) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 89).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/79/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

g) Podjęcie uchwały uchylającej w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 90) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 90).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/80/2024 uchylająca w sprawie zbycia 

nieruchomości zabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk nr 91) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk nr 91).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/81/2024 w sprawie zamiany nieruchomości 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 
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i) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 92) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

92).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/82/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

j) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 93) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

93).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/83/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

k) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 94) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 94).  

Wyniki głosowania 
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/84/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

l) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 95) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 95).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/85/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

m) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 96) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 96).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/86/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

n) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 97) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 97).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/87/2024 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Podjęcie uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk 

nr 98) – uchwała zdjęta z porządku obrad.  

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Prudnik a Gminą Głogówek w sprawie powierzenia Gminie Głogówek realizacji zadania 

publicznego w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu 

i opieki w czasie przewozu (druk nr 99) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

W dyskusji udział wzięli:  

- Edwarda Mazur 

/zgodnie z pkt 9 b transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Prudnik a Gminą Głogówek w sprawie powierzenia Gminie Głogówek realizacji zadania 

publicznego w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym bezpłatnego transportu 

i opieki w czasie przewozu (druk nr 99).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 
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NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/88/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Prudnik a Gminą Głogówek w sprawie powierzenia 

Gminie Głogówek realizacji zadania publicznego w zakresie zapewnienia uczniom 

niepełnosprawnym bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej (druk nr 100) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Wiesław Kopterski 

- Zygmunt Trojniak  

- Łukasz Karpowicz 

- Stanisław Mięczakowski 

- Alicja Isalska 

- Witold Rygorowicz 

- Krzysztof Fejdych 

/zgodnie z pkt 9 c transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej (druk nr 100).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Edward Mazur, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/89/2024 w sprawie powołania Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu Rady Miejskiej w Prudniku dotyczącego 

budowy zbiornika retencyjnego "Ścinawa- Piorunkowice" (druk nr 101) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu Rady Miejskiej w Prudniku dotyczącego budowy 

zbiornika retencyjnego "Ścinawa- Piorunkowice" (druk nr 101).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 
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Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/90/2024 w sprawie przyjęcia apelu Rady 

Miejskiej w Prudniku dotyczącego budowy zbiornika retencyjnego "Ścinawa- Piorunkowice" 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wsparcia apelu o utworzenie terenowego punktu 

paszportowego w Prudniku (druk nr 102) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wsparcia apelu o utworzenie terenowego punktu paszportowego 

w Prudniku (druk nr 102).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/91/2024 w sprawie wsparcia apelu 

o utworzenie terenowego punktu paszportowego w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

f) Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 103) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

- Łukasz Karpowicz 

- Zygmunt Trojniak  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowanie kandydatury Grzegorza Jędrzeja.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Grażyna Hołda, Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

PRZECIW (3) 

Marek Bień, Renata Heda, Łukasz Karpowicz 

BRAK GŁOSU (5) 
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Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowanie kandydatury Pana Marka Bień.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Łukasz 

Karpowicz, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

PRZECIW (3) 

Alicja Isalska, Mieczysław Partyczny, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowania kandydatury Pana Grzegorza Jędrzeja.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 9, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, 

Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

PRZECIW (1) 

Renata Heda 

BRAK GŁOSU (9) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Grażyna Hołda, Łukasz Karpowicz, 

Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Głosowania kandydatury Pana Marka Bień.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Łukasz 

Karpowicz, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (8) 

Alicja Isalska, Grzegorz Jędrzej, Paweł Licznar, Edward Mazur, Mieczysław Partyczny, 

Witold Rygorowicz, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 103).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

PRZECIW (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/92/2024 w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do Gminnej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 104) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 104).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/93/2024 w sprawie powołania stałej Komisji 

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 105) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 105).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/94/2024 w sprawie powołania stałej Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 106) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałej Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Prudniku (druk nr 106).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Grzegorz 

Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/95/2024 w sprawie powołania stałej Komisji 

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

j) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku 

(druk nr 107) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku (druk 

nr 107).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 
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Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/96/2024 w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

k) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 108) – uchwała zdjęta z porządku obrad. 

 

l) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Sploty kultury” w ramach Funduszu 

Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 (druk nr 

109) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do 

partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Sploty kultury” w ramach Funduszu 

Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 2021-2027 (druk nr 

109).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/97/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie Gminy Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Sploty 

kultury” w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - 

Polska 2021-2027 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

m) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planów przekwalifikowania 

Zespołu Ratownictwa Medycznego Specjalistycznego "S" w Zespół Ratownictwa 

Medycznego Podstawowy "P" (druk nr 110)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planów przekwalifikowania Zespołu 

Ratownictwa Medycznego Specjalistycznego "S" w Zespół Ratownictwa Medycznego 

Podstawowy "P" (druk nr 110) .  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (18) 

Marek Bień, Leszek Czereba, Krzysztof Fejdych, Renata Heda, Grażyna Hołda, Alicja 

Isalska, Grzegorz Jędrzej, Łukasz Karpowicz, Ireneusz Licznar, Paweł Licznar, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Aneta 

Samotus, Zygmunt Trojniak, Bartosz Trytek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr IX/98/2024 w sprawie wyrażenia sprzeciwu 

wobec planów przekwalifikowania Zespołu Ratownictwa Medycznego Specjalistycznego "S" 

w Zespół Ratownictwa Medycznego Podstawowy "P" została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

10. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji 

 

W dyskusji udział wzięli: 

- Wiesław Kopterski 

- Zygmunt Trojniak 

- Bartosz Trytek 

- Aneta Samotus 

 - Katarzyna Staniaszek 

- Witold Rygorowicz 

- Krzysztof Fejdych 

/zgodnie z pkt. 10 transkrypcji/  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodniczący Zygmunt Trojniak zakomunikował 

zamknięcie IX Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

  

 

 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Zygmunt Trojniak  

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 

  

  


